
Zastupitelé a zaměstnanci obcí Hlučínska se vzdělávali v tématu 
zadávání veřejných zakázek 
 
Začátek jara 2023 byl pro nás opět ve znamení vzdělávání starostů, zastupitelů a také zaměstnanců 
obcí. Tentokrát jsme zavítali do Obecního domu v Kobeřicích na celodenní vzdělávací seminář týkající 
se zadávání veřejných zakázek. 
 
Toto téma je pro obce velmi důležité a mezi starosty Hlučínska velmi žádané, protože, i když si to mnozí 
neuvědomují – významně ovlivňuje každodenní život v každé obci. Bez zadávání veřejných zakázek se 
totiž neobejde žádná investice (chodníky, silnice, kanalizace), ale třeba také i běžné nákupy. Navíc od 
počátku letošního roku je v platnosti nová zákonná úprava právě k zadávání veřejných zakázek. 
 
Vzdělávací seminář pod vedením JUDr. Lenky 
Matochové (z Odboru práva veřejných zakázek  

a koncesí Ministerstva pro místní rozvoj) nesl název 
„Aktuality v oblasti zadávání veřejných zakázek 
(s podtitulem nová legislativa a nejzásadnější 
rozhodovací praxe)“ jsme se pro velký zájem 
rozhodli nabídnout všem obcím Hlučínska. 
Jednalo se tak o společnou aktivitu Svazku obcí 
mikroregionu Hlučínska-západ a Sdružení obcí 
Hlučínska. To, že zadávání veřejných zakázek je 
pro obce skutečně zajímavé, dokládá  
i přítomnost více jak tří desítek účastníků. Paní 
lektorka (kterou si někteří mohou pamatovat 
už z dřívějška – poprvé k nám zavítala už 
v březnu 2020), opět pojala kurz zajímavou a poutavou formou s mnohými příklady z praxe, což (nejen 
starostové) velmi ocenili, zároveň zodpověděla několik desítek dotazů přítomných. Diskuse tak byla 
velmi plodná a přínosná. 
 
Tento vzdělávací seminář byl pro nás zároveň posledním realizovaným v rámci naší dlouhodobé 
spolupráce s projektem Svazu měst a obcí ČR - „Efektivní řízení rozvoje obcí jako základní předpoklad efektivnosti 

výkonu veřejné správy a poskytování veřejných služeb z úrovně obcí“ (zkráceně Projekt ESO) reg.  

č. CZ.03.4.74/0.0/0.0/15_019/0010159, neboť ten v dubnu letošního roku 
dospěje do svého závěru. Rozhodně to však neznamená konec 
vzdělávání zastupitelů na Hlučínsku. Do budoucna budeme v nastoleném trendu i nadále pokračovat. 
Děkujeme, že jsme od roku 2019 mohli být jedním z partnerů a účastníků Projektu ESO. Naše 
poděkování rovněž patří i obci Kobeřice a zaměstnankyním obecního úřadu nejen za poskytnutí prostor 
pro uskutečnění vzdělávacího semináře, ale za celkovou pomoc se zajištěním akce jako takové. 
 
 

Mgr. David Adamec 
Svazek obcí mikroregionu 
Hlučínska-západ 
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